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Zápis ze zasedání oborové rady doktorského studijního 
programu Regionální ekonomie a Regional Economics 
 

Datum zasedání oborové rady: 15. 9. 2023 

Přítomní členové oborová rady: doc. Žítek (předseda OR), doc. Klímová, prof. Kraft, doc. Kunc, 

doc. Provazníková, prof. Stejskal 

Omluvení členové oborová rady: prof. Hudec, prof. Sucháček, prof. Viturka, prof. Žárska 

Tajemník oborové rady: dr. Novotná 

1. Zahájení zasedání 

Na úvod jednání předseda OR doc. Žítek přivítal všechny přítomné členy OR a seznámil je s programem 

jednání. Program jednání odpovídal následujícím bodům tohoto zápisu. Podklady k jednotlivým bodům 

byly dostupné v časovém předstihu před samotným jednáním.   

2. Průběh DSP REEK / REEKA v akademickém roce 2022/23 

Doc. Žítek shrnul průběh semestrů podzim 2022 a jaro 2023 a hovořil o problematice velkého hodnocení 

DSP, jehož výstupy budou reflektovány v rámci bodu 6 týkajícího se plánu rozvoje a ročního hodnocení. 

Dále byla zmíněna povinnost studentů prezentovat před OR a na doktorandské konferenci, které se 

budou vybraní členové OR také účastnit.  

3. Prezentace stavu výzkumu studentů DSP REEK 

Na zasedání prezentovaly studentky S. Raszková, L. Herbočková a R. Gašparíková. Členové OR 

následně se studentkami diskutovali a kladli dodatečné otázky. Z diskuse vyplynulo, že studentky si 

musí jasně vydefinovat hodnoticí kritéria, se kterými budou pracovat, a zamyslet se nad přínosy svých 

prací pro ekonomickou teorii. B. Raková prezentaci zaslala OR elektronicky. Vzhledem ke svému 

pobytu v Kanadě a již existující předfinální verzi disertační práci však neprezentovala. 

Prezentující studentky  

a jejich témata: 

S. Raszková 

Inovační lídři mezi evropskými regiony 

L. Herbočková 

Teritoriální marketing jako nástroj pro zvyšování atraktivity regionů a měst 

R. Gašparíková 

Kohezní politika a podpora rozvoje inovací v regionech 

B. Raková 

Politika bydlení a její přímé a nepřímé nástroje na komunální úrovni 

Další studenti splnili paralelní pravidla pro prezentaci stavu výzkumu, která byla OR zohledněna, tj. 

červnová obhajoba tezí v rámci SDZ (R. Namazov), nebo prezentace pokroku ve výzkumu v rámci 

projektů SV na doktorandské konferenci v listopadu 2023. 
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4. Hodnocení studentů DSP REEK / DSP REEKA 

Doc. Žítek seznámil OR s hodnocením studentů DSP REEK / DSP REEKA za minulý rok. Plnění 

podmínek studenty a jejich postup do dalšího semestru pro podzim 2023 byly dále předmětem diskuse 

a schvalování OR. Studenti mají splněné podmínky pro postup do dalšího semestru. Pouze u T. Lelkové 

není jasné, zda vzhledem k osobním důvodům bude dále ve studiu pokračovat. Do DSP nastoupila po 

přerušení studia z důvodu rodičovství H. Kubíčková, u níž se bude muset řešit splnění povinnosti 

zahraniční stáže.  

Diskutovalo se, že by studenti měli směřovat k publikování v kvalitních časopisech. Účast na 

konferencích je vhodná v případě, že lze očekávat kvalitní zpětnou vazbu.   

OR hlasy všech přítomných členů schválila postup do dalšího semestru s následujícími komentáři: 

R. Bassabi [sem 5, roč 3] 

Studentka splnila všechny stanovené podmínky, zejména úspěšně absolvovala Státní doktorskou 

zkoušku. Současně předložila článek do recenzního řízení, který v současnosti prochází hodnocením. 

Prezentovala také příspěvek na vědecké konferenci. Absolvování zahraniční stáže je plánováno na první 

pololetí roku 2024, místo a přesná náplň budou upřesněny formou žádosti. Oborová rada doporučuje 

pokračovat v práci na tématu dizertační práce se zohledněním připomínek vyplývajících ze závěrů SDZ. 

K. Důbravová [sem 5, roč 3] 

Studentka splnila všechny stanovené podmínky, zejména úspěšně absolvovala Státní doktorskou 

zkoušku. Absolvovala rovněž povinnou zahraniční stáž ve stanoveném rozsahu. Oborová rada 

doporučuje pokračovat v práci na tématu dizertační práce se zohledněním připomínek vyplývajících ze 

závěrů SDZ. Dále se předpokládá finalizace článku a jeho zaslání do recenzního řízení ve vědeckém 

časopise indexovaném ve Wos/Scopus.  

F. Emmer [sem 4, roč 2] 

Student absolvoval všechny povinné předměty a zahájil přípravu dizertační práce. Rozpracovány byly 

také podklady pro přípravu článků do vědeckého časopisu indexovaného ve Wos/Scopus. Předpokládá 

se dopracování jednoho z nich v následujícím akademickém roce a odeslání do recenzního řízení. 

Oborová rada dále stanovuje studentovi povinnost přihlásit se ke státní doktorské zkoušce a předložit 

teze dizertační práce v období podzim 2023. 

R. Gašparíková [sem 3, roč 2] 

Studentka po prvním ročníku studia. Absolvovala všechny povinné předměty a prezentovala příspěvek 

na vědecké konferenci. Oborová rada doporučuje pokračovat v práci na tématu dizertační práce, zejména 

návrhu struktury a rozpracování cílů práce. Rozpracován by měl být také podklad pro přípravu článku 

do vědeckého časopisu indexovaného ve Wos/Scopus. Stanoví se také povinnost přihlásit se ke státní 

doktorské zkoušce a předložit teze dizertační práce v období jaro 2024. 

L. Herbočková [sem 9, roč 5] 

Studentka pokračuje v přípravě dizertační práce, a to synergicky na několika jejich částech. Podařilo se 

realizovat dotazníkové šetření, které je významnou metodickou součástí jejího výzkumu. Současně je 

také přepracováván článek procházející recenzním řízením ve vědeckém časopise indexovaném ve 

Wos/Scopus. Studentka předložila záměr absolvování zahraniční stáže, který byl OR schválen. Stáž se 
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uskuteční v posledním čtvrtletí roku 2023. Oborová rada souhlasí s návrhem odevzdání dizertační práce 

k malé obhajobě v období podzim 2023. 

K. Charvátová [sem 4, roč 2] 

Studentka absolvovala všechny povinné předměty a zahájila přípravu dizertační práce. Rozpracován byl 

také podklad pro přípravu článku do vědeckého časopisu indexovaného ve Wos/Scopus. Předpokládá 

se jeho dopracování v následujícím akademickém roce a odeslání do recenzního řízení. Oborová rada 

dále stanovuje studentce povinnost přihlásit se ke státní doktorské zkoušce a předložit teze dizertační 

práce v období podzim 2023. 

H. Kubíčková [sem 8, roč 4] 

Studentka v kombinované formě studia se v září 2023 vrací po přerušení z důvodu rodičovství. Oborová 

rada předpokládá její rychlý návrat k plnění povinností DSP. Zejména je třeba vyřešit povinnost 

absolvování zahraniční stáže, rozpracovat podklad pro přípravu článku do vědeckého časopisu 

indexovaného ve Wos/Scopus a zintenzivněny aktivity směřující k dokončování dílčích částí dizertační 

práce. 

T. Lelková [sem 8, roč 4] 

Studentka má splněny všechny povinnosti, resp. milníky studia. Úspěšně absolvovala také dva projekty 

IGA. V současnosti pracuje na tvorbě dizertační práce. Oborová rada vzala na vědomí záměr studentky 

přerušit studium v období podzim 2023. Termín odevzdání dizertační práce k malé obhajobě tak bude 

stanoven až po ukončení přerušení studia. 

R. Namazov [sem 5, roč 3] 

Student splnil všechny stanovené podmínky, zejména úspěšně absolvoval Státní doktorskou zkoušku. 

Současně předložil článek do recenzního řízení, který v současnosti prochází hodnocením. Prezentoval 

také příspěvek na vědecké konferenci. Absolvování zahraniční stáže je plánováno na poslední čtvrtletí 

roku 2023 (viz bod 5). Oborová rada doporučuje pokračovat v práci na tématu dizertační práce se 

zohledněním připomínek vyplývajících ze závěrů SDZ. 

M. Neumannová [sem 9, roč 5] 

Studentka pokračuje v přípravě dizertační práce. V uplynulém období absolvovala chybějící část 

zahraniční stáže, a tuto povinnost lze nyní považovat za splněnou. Aktuálně pracuje na tvorbě několika 

vědeckých článků, které jsou v různém stádiu přípravy, včetně průchodu recenzním řízením ve 

vědeckém časopise indexovaném ve Wos/Scopus. Oborová rada po zhodnocení stavu stanovuje termín 

odevzdání dizertační práce k malé obhajobě na jaro 2024. 

B. Raková [sem 8, roč 4] 

Studentka v kombinované formě průběžně plní všechny povinnosti, resp. dosahuje milníků studia. 

V současnosti její článek prochází recenzním řízením ve vědeckém časopise indexovaném ve 

Wos/Scopus. Dizertační práce je v předfinální podobě, tzn. dochází k závěrečným revizím a formálním 

úpravám. Oborová rada souhlasí s návrhem odevzdání dizertační práce k malé obhajobě v období 

podzim 2023.  
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S. Raszková [sem 11, roč 6] 

Studentka v kombinované formě má splněny všechny povinnosti, resp. milníky studia. V současnosti 

dokončuje teoretickou část dizertační práce. Oborová rada doporučuje zintenzivnit aktivity při tvorbě 

textu dizertace a po dohodě s doktorandkou stanovuje realistický termín odevzdání práce k malé 

obhajobě na podzim 2024. 

5. Zahraniční stáže studentů DSP 

Došlo k projednání měsíční zahraniční stáže u L. Herbočkové na Universidad de Valencia, kterou má 

již studentka předjednanou se zahraniční školitelkou. Stáž a její náplň byla přítomnými členy OR 

schválena. 

OR byla předběžně informována o záměru R. Namazova realizovat zahraniční stáž v inkubačních 

centrech v severských evropských zemích – Finsko (Turku), Švédsko (Lund), Dánsko (Kodaň) a Norsko 

(Oslo). Stáž by měla proběhnout v posledním čtvrtletí roku 2023. Jakmile budou podmínky stáže 

vyjasněny, bude stáž a její náplň předložena Oborové radě ke schválení. 

6. Hodnocení kvality DSP – plán rozvoje programu, roční hodnocení 

Doc. Žítek představil informace k plánu rozvoje a uzavření velkého hodnocení programů. Reagovalo se 

na požadavky hodnotitelů, týkající se PhD kurzů a jejich úrovně a také na realizaci interního semináře 

s povinnou prezentací, která byla v DPS REEK / DSP REEKA formou prezentací před OR naplněna.  

Diskutovalo se o termínu coherent course-based structure a možnosti utvoření širšího support týmu, 

který by byl složen z konkrétních osob, na které se student může obracet.  

Výstupy z diskuse budou reflektovány v dokumentech Plán rozvoje doktorského studijního programu 

Regionální ekonomie a Doctoral Degree Programme Development Plan Regional Economics, jejichž 

obsah bude po zpracování podkladů předložen OR k hlasování per rollam.  

7. Různé 

OR vzala na vědomí skutečnost, že se do přijímacího řízení se zahájením studia v akademickém roce 

2023/24 nepřihlásil žádný uchazeč. 

Předseda OR oznámil zamýšlené změny ve složení OR, které by byly předloženy vědecké radě konající 

se 16. října 2023. 

Na závěr jednání doc. Žítek poděkoval všem přítomným.  

 

Dne 15. 9. 2023  

Zpracovala: Ing. Markéta Novotná, Ph.D. (tajemník OR) 

Upravil a schválil: doc. Ing. Vladimír Žítek, Ph.D. (předseda OR) 

 


